

To: Jordan Securities Commission,

Amman Stock Exchange

Company's Name: ALIA- THE ROYAL JORDANIAN

AIRLINES PLC.

Date: 05-07-2023 06:41:08 PM

Subject: RJ Owns ninety percent of Jordan Airports Capital

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: عالية -الخطوط الجوية الملكية الأردنية التاريخ: 05-07-2023 PM 06:41:08 الموضوع: تملك الملكية تسعين بالمائة من رأسمال شركة المطارات

السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين

تحية طيبه وبعد،

عملا بأحكام المادة رقم (8) من تعليمات إفصاح الشركات المصدرة و المعايير المحاسبية و معايير التدقيق لسنة 2004 و تعديلاتها وفي إطار سعى شركة عالية – الخطوط الجوية الملكية الأردنية ومساهمها الرئيسي، شركة إدارة الاستثمارات الحكومية لزيادة رأسمالها ولتصويب أوضاعها وفقا لأحكام المادة رقم 266 من قانون الشركات رقم 22 لسنة 1997 و تعديلاته، صدر قرار مجلس الوزراء الموقر رقم 11944 والمتخذ في جلسته المنعقدة بتاريخ 2023/6/4 بتملك شركة الملكية الأردنية ما نسبته (90%) من رأسمال شركة المطارات الأردنية، على أن يتم سداد القيمة العادلة لها من خلال إصدار أسهم جديدة في رأسمال شركة الملكية الأردنية لصالح شركة إدارة الاستثمارات الحكومية، وذلك بعد اعتماد تقارير تقييم الشركة بصورة أصولية.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

شركة عالية – الخطوط الجوية الملكية الأردنية

Messrs. Jordan Securities Commission

Pursuant to the provisions of Article No. (8) of the Governance Instructions for Public Shareholding Companies, accounting standards and auditing standards for the year 2004 and their amendments, and as part of the efforts of Alia - Royal Jordanian Airlines and its main shareholder, the Government Investments Management Company, to increase its capital and rectify its financial position in accordance with the provisions of Article No. 266 of the Companies Law No. 22 of 1997 and its amendments, the Council of Ministers has issued Decision No. 11944, which was taken in its session held on 4/6/2023, which stipulates that the Royal Jordanian Company owns (90%) of the capital of the Jordan Airports Company, provided that the fair value is paid through the issuance of new shares in the capital of the Royal Jordanian Company for the benefit of the Government Investments Management Company, after the company's evaluation reports are duly approved.

Best Regards,

Alia - The Royal Jordanian Airlines

05-07-2023 05-07-2023

Please accept our sincere thanks and appreciation.

Chairman of Board of Directors

User Name: م. سامر السمان

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: م. سامر السمان